
Protokół Nr 183/23 
posiedzenia Zarządu Powiatu Mińskiego 

w dniu 4 września 2023 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli:   

Starosta – Antoni Jan Tarczyński  
 
członkowie Zarządu: Marek Jerzy Pachnik 
     Henryk Józef Księżopolski 
     Leszek Celej 
     
oraz:  Iwona Warszawska-Lulko – Sekretarz Powiatu 

Teresa Bąk – Skarbnik Powiatu 
Małgorzata Witowska – dyr. DPS w Kątach 
Michał Serwinowski – dyr. ZDP w Mińsku Maz. 
Emilia Piotrkowicz – nacz. Wydz. Oświaty i Promocji 
Wincenty Bartnicki – nacz. Wydz. Inwestycji 

 
Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o działalności Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia. 
4. Rozpatrzenie wniosków do projektów uchwał i innych materiałów na XLI sesję Rady 

Powiatu Mińskiego. 
5. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę Nr 768/18 Zarządu Powiatu Mińskiego z dnia              

25 czerwca 2018 r. w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Domu Pomocy 
Społecznej w Kątach. 

6. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę Nr 1026/22 Zarządu Powiatu Mińskiego z dnia           
29 grudnia 2022 r. w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Domu Pomocy 
Społecznej w Kątach. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatrudnienia dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kątach. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie udzielenia upoważnień dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej 

w Kątach. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zorganizowania nauki religii wyznania prawosławnego dla 

uczniów szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Miński w pozaszkolnym 
punkcie katechetycznym. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na prowadzenie dzienników wyłącznie                
w formie elektronicznej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji do przeprowadzenia odbioru końcowego 
inwestycji. 

12. Przedstawienie sprawozdania z realizacji zamówień publicznych udzielonych przez Powiat 
Miński oraz powiatowe jednostki organizacyjne w I połowie 2023 r.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej planowanego pozbawienia 
kategorii dróg powiatowych drogi na terenie Ząbek. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej planowanego pozbawienia 
kategorii dróg gminnych drogi nr 220720W na terenie gminy Latowicz. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej planowanego pozbawienia 
kategorii dróg  powiatowych drogi nr 4333W na terenie gminy Poświętne. 



16. Sprawy różne.   
17. Przyjęcie protokołu posiedzenia w dniu 28 sierpnia 2023 r. 
18. Zamknięcie posiedzenia.         

Ad. 1  

Starosta  – Antoni Jan Tarczyński otworzył posiedzenie.     

Ad. 2     

  Starosta – Antoni Jan Tarczyński przedstawił porządek posiedzenia, który został 

przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3 

 Starosta – Antoni Jan Tarczyński poinformował o następujących sprawach: 

- 2 września br. miał miejsce wypadek w Janowie, w którym uczestniczyły dzieci                       

z Domu Dziecka w Mińsku Maz., 4 dzieci było hospitalizowanych, poszkodowani byli 

również dyrektor Domu i kierowca, 

- na Radach Pedagogicznych w Zespole Szkół Ekonomicznych i Zespole Szkół 

Turystyczno-Gastronomicznych wprowadzono dyrektorów p. Elżbietę Wieczorek                     

i Rafała Skrzeczyńskiego, 

- zaprosił przedstawicieli powiatu garwolińskiego, siedleckiego i wołomińskiego na 

posiedzenie Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego (przedstawicieli 

powiatów, które mają na swoim terenie nielegalne składowiska odpadów 

niebezpiecznych). Sytuacja jest wszędzie podobna z różnicą dotyczącą jedynie ilości 

składowanych odpadów. Dodał, że nikt nie otrzymał żadnej pomocy. Ustalono, że 

przygotowane zostanie pismo z żądaniem udzielenia pomocy i przekazane zostanie 

premierowi, a także do wiadomości parlamentarzystom. 

- spotkał się z marszałkiem województwa – A. Struzikiem w zakresie pozyskania 

środków na budowę hali sportowej w ZSZ Nr 2 w Mińsku Maz. 

- spotkał się z nową prezes Sądu Rejonowego – Katarzyną Żmudzką-Kępka, 

- odbyły się uroczystości z okazji 84 rocznicy wybuchu II wojny światowej, 

- uczestniczył w jubileuszu 95-lecia Ochotniczej Straży Pożarnej w Jakubowie. 

Ad. 4 

 Starosta – Antoni Jan Tarczyński powiedział, że na komisjach radni nie zgłosili 

uwag do materiałów. Poinformował, że wykreślony zostanie z projektu porządku obrad 

pkt - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej 



dla metropolii warszawskiej 2030+”. Natomiast wprowadzone zostaną następujące 

punkty: 

- Sytuacja finansowa Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej                        
w Mińsku Mazowieckim. 
- Podjęcie uchwały w sprawie apelu dotyczącego sytuacji ekonomicznej szpitali 
powiatowych. 
- Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia ujemnego wyniku finansowego Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim za 2022 rok. 
- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu „A Garment’s 
BIOgraphy” w ramach programu Erasmus+. 
 

Skarbnik Powiatu – Teresa Bąk powiedziała, że do zmian w budżecie powiatu 
należy jeszcze wprowadzić: 

- zmianę dochodów i wydatków w kwocie 4.290 zł w Zespole Szkół Turystyczno-
Gastronomicznych w Mińsku Maz. na zakup kostki brukowej na wykonanie chodnika 
przy drodze do szkoły, 

- uzupełnienie planu wydatków w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejówku 
na odpis na ZFŚS. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wprowadzenie zmian 

Ad. 5 

Sekretarz Powiatu – Iwona Warszawska-Lulko powiedziała, że w związku               

z przejściem dyr. Danuty Ekert na emeryturę należy uchylić uchwały w sprawie 

udzielenia upoważnienia. Następnie odczytała projekt uchwały uchylającej uchwałę               

Nr 768/18 Zarządu Powiatu Mińskiego z dnia 25 czerwca 2018 r. w sprawie udzielenia 

upoważnienia dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej w Kątach. Przeprowadzono 

głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie 

(nieobecny p. W. Kikolski). 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1179/23 uchylającą uchwałę Nr 768/18 
Zarządu Powiatu Mińskiego z dnia 25 czerwca 2018 r. w sprawie udzielenia 
upoważnienia dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej w Kątach. 

Ad. 6 

Sekretarz Powiatu – Iwona Warszawska-Lulko odczytała projekt uchwały 

uchylającej uchwałę Nr 1026/22 Zarządu Powiatu Mińskiego z dnia 29 grudnia 2022 r. 

w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej w Kątach. 

Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się 

jednogłośnie (nieobecny p. W. Kikolski). 



Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1180/23 uchylającą uchwałę Nr 1026/22 
Zarządu Powiatu Mińskiego z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie udzielenia 
upoważnienia dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej w Kątach. 

Ad. 7 

 Sekretarz Powiatu – Iwona Warszawska – Lulko powiedziała, że w ramach 

ogłoszonego naboru na stanowisko dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kątach  

wpłynęły 2 oferty. Komisja dokonała oceny i wyłoniła kandydatkę na stanowisko 

dyrektora DPS w Kątach p. Małgorzatę Witowską. Dodała, że dyrektor PCPR 

pozytywnie zaopiniowała kandydaturę zaproponowaną przez Komisję. Następnie 

odczytała projekt uchwały w sprawie zatrudnienia dyrektora Domu Pomocy Społecznej 

w Kątach. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd 

opowiedział się jednogłośnie (nieobecny Wicestarosta – W. Kikolski). 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1181/23 w sprawie zatrudnienia 
dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kątach. 

Ad. 8 

 Sekretarz Powiatu – Iwona Warszawska-Lulko wyjaśniła, że przygotowany 

projekt uchwały dotyczy upoważnienia dotyczy składania oświadczeń woli związanych 

z prowadzeniem działalności DPS. Następnie odczytała projektu uchwały w sprawie 

udzielenia upoważnienia dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej w Kątach. 

Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się 

jednogłośnie (nieobecny p. Witold Kikolski). 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1182/23 w sprawie udzielenia 
upoważnienia dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej w Kątach. 

Następnie wyjaśniła, że kolejne upoważnienie wynika z Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i dotyczy zaciągania w 2023 r. zobowiązań z tytułu umów, których 

realizacja w roku następnym jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania 

jednostki, z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy 2023.  

Następnie odczytała projektu uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi 

Domu Pomocy Społecznej w Kątach. Przeprowadzono głosowanie, w którym za 

podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie (nieobecny p. Witold Kikolski). 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1183/23 w sprawie udzielenia 
upoważnienia dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej w Kątach. 



 Starosta – Antoni Jan Tarczyński wręczył p. Małgorzacie Witowskiej uchwałę               
w sprawie zatrudnienia oraz uchwały w sprawie udzielenia upoważnień. 

Ad. 9 
 Naczelnik Wydziału Oświaty i Promocji – Emilia Piotrkowicz  powiedziała, że 

ksiądz dr Gabriel Białomyzy zwrócił się o organizację w roku szkolnym 2023/2024 

nauki religii wyznania prawosławnego dla 4 uczniów w wymiarze 2 godzin tygodniowo. 

Nauczycieli religii zostanie zatrudniony w Zespole Szkół Ekonomicznych w Mińsku 

Maz., a nauka religii zorganizowana zostanie w punkcie katechetycznym przy Parafii 

Prawosławnej pw. św. Spirydona Cudotwórcy w Mińsku Maz. Następnie odczytała 

projekt uchwały w sprawie zorganizowania nauki religii wyznania prawosławnego dla 

uczniów szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Miński                                    

w pozaszkolnym punkcie katechetycznym. Następnie przeprowadzono głosowanie,              

w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie (nieobecny                    

p. W. Kikolski). 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1184/23 w sprawie zorganizowania 
nauki religii wyznania prawosławnego dla uczniów szkół ponadpodstawowych 
prowadzonych przez Powiat Miński w pozaszkolnym punkcie katechetycznym. 

 
Ad. 10 

 Naczelnik Wydziału Oświaty i Promocji – Emilia Piotrkowicz powiedziała, że 

dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Mińsku Maz. Joanna 

Kowalska wystąpiła z wnioskiem o wyrażenie zgody na prowadzenie od roku 

szkolnego 2023/2024 dzienników wyłącznie w formie elektronicznej. Następnie 

odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na prowadzenie dzienników 

wyłącznie w formie elektronicznej; przeprowadzono głosowanie, w którym za 

podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie (nieobecny Wicestarosta – 

Witold Kikolski). 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1185/23 w sprawie wyrażenia zgody na 
prowadzenie dzienników wyłącznie w formie elektronicznej. 

Ad. 11 

Naczelnik Wydziału Inwestycji – Wincenty Bartnicki powiedział, że 31 sierpnia 

br. wpłynęło zawiadomienie od wykonawcy robót o zakończeniu modernizacji auli                      

w Zespole Szkół Nr 1 w Mińsku Mazowieckim. W związku z tym należy powołać 

komisję odbiorową. Komisja w składzie: przewodniczący: Leszek Celej – członek 

Zarządu, członkowie: Adam Trześkowski dyr. Zespołu Szkół Nr 1 w Mińsku Maz., Aneta 



Czerkas – kier. gospodarczy w Zespole Szkół Nr 1, Bogusław Kowalczyk – inspektor 

nadzoru inwestorskiego, Wincenty Bartnicki - nacz. Wydz. Inwestycji.  

Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Komisji do 

przeprowadzenia odbioru końcowego inwestycji. Przeprowadzono głosowanie,                      

w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie (nieobecny                 

p. W. Kikolski).  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1186/23 w sprawie powołania Komisji 
do przeprowadzenia odbioru końcowego inwestycji. 
 

Ad. 12 

Naczelnik Wydziału Inwestycji przedstawił zestawienie z realizacji zamówień 

publicznych udzielonych przez Powiat Miński i powiatowe jednostki organizacyjne                       

w I połowie 2023 r. Wyjaśnił, że w I półroczu br. zamówień powyżej 130.000 zł netto  

w Starostwie nie przeprowadzono, a łączna wartość pozostałych zamówień to kwota                                

252.150,00 zł. Następnie powiedział, że w powiatowych jednostkach organizacyjnych  

udzielono 11 zamówień na dostawy na łączną kwotę 1.001.775,59 zł, 3 zamówienia 

na usługi na łączną kwotę 609.758,11 zł oraz 7 zamówień na roboty budowlane na 

łączną kwotę 25.841.694,41 zł. Łącznie wartość brutto zobowiązań jednostek 

powiatowych będąca wynikiem postępowań przetargowych to kwota 27.453.228,11 zł 

 Zarząd Powiatu przyjął przedstawione sprawozdanie. 

Ad. 13 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych – Michał Serwinowski powiedział, że 

wpłynęło pismo Starosty Wołomińskiego dotyczące zaopiniowania planowanego 

pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 4363W ul. Marszałka Józefa Piłsudskiego 

na odcinku od drogi wojewódzkiej nr 634 ul. Księdza Ignacego Skorupki do drogi 

gminnej ul. 3 Maja o długości 0,380 km w celu zaliczenia jej do kategorii dróg 

gminnych. 

Dodał, że Zarząd Dróg Powiatowych pozytywnie zaopiniował powyższy wniosek. 

Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

planowanego pozbawienia kategorii dróg powiatowych drogi na terenie Ząbek. 

Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się 

jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1187/23 w sprawie wyrażenia opinii 
dotyczącej planowanego pozbawienia kategorii dróg powiatowych drogi na 
terenie Ząbek. 



Ad. 14 

Dyrektor ZDP – Michał Serwinowski  powiedział, że Burmistrz Latowicza zwrócił 

się o wydanie opinii w zakresie planowanego pozbawienia drogi gminnej                                    

nr 220720W Kol. Waliska-Stawek zlokalizowanej na działkach nr ew. 544, obr. Waliska 

oraz nr ew. 235, obr. Stawek kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie jej                                 

z użytkowania jako drogi publicznej. 

Dodał, że Zarząd Dróg Powiatowych w Mińsku Maz. pozytywnie zaopiniował powyższy 

wniosek. 

Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

planowanego pozbawienia kategorii dróg gminnych drogi nr 220720W na terenie 

gminy Latowicz; przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd 

opowiedział się jednogłośnie (nieobecny p. Witold Kikolski). 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1188/23 w sprawie wyrażenia opinii 
dotyczącej planowanego pozbawienia kategorii dróg gminnych drogi                              
nr 220720W na terenie gminy Latowicz. 
 

Ad. 15 

 Dyrektor ZDP – Michał Serwinowski poinformował, że wpłynęło pismo Starosty 

Wołomińskiego o zaopiniowanie propozycji pozbawienia kategorii dróg powiatowych 

drogi nr 4333W na odcinku od ronda w msc. Międzyleś do granicy powiatu 

wołomińskiego w kierunku msc. Papiernia, o długości 3,060 km. 

P. Michał Serwinowski wyjaśnił, że decyzja o pozbawieniu kategorii drogi 

powiatowej jedynie odcinka drogi  nr 4333W (na terenie gminy Poświętne) od ronda               

w msc. Międzyleś do granicy powiatu wołomińskiego spowodowałoby przerwanie 

ciągłości trasy, tworząc dwa oddzielne odcinki drogi powiatowej o identycznym 

numerze. Dzielący je odcinek drogi gminnej znalazłby się pomiędzy dwoma 

fragmentami drogi, a droga powiatowa nr 4333W na obszarze powiatu mińskiego 

zakończyłaby swój bieg na granicy z powiatem wołomińskim. Powiedział, że zasadna 

byłaby zmiana kategorii drogi powiatowej odcinka drogi nr 4333W na terenie powiatu 

mińskiego (odcinek o długości ok. 470 m od granicy powiatu do skrzyżowania z drogą 

powiatową nr 4314W). Wyjaśnił, że zmiana taka wymaga akceptacji Wójta Gminy 

Stanisławów, gdyż pozbawienie kategorii drogi powiatowej powinno nastąpić                           

z jednoczesnym zaliczeniem jej do kategorii dróg gminnych. Dodał, że nie były 

prowadzone rozmowy w tym zakresie z wójt gminy Stanisławów. 



Starosta – Antoni Jan Tarczyński zwrócił się do dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych, aby porozmawiał z wójt gminy Stanisławów, czy byłaby zainteresowana 

przejęciem odcinka drogi powiatowej. 

Starosta powiedział, że nie będzie podjęta uchwała w tym zakresie, a Zarząd powróci 

do sprawy na kolejnym posiedzeniu. 

Ad. 16 

 Starosta – Antoni Jan Tarczyński zwołał kolejne posiedzenie w dniu 11 września 
2023 r. o godz. 9.00. 

Sekretarz Powiatu – Iwona Warszawska-Lulko powiedziała, że 28 sierpnia br. 

wpłynął wniosek firmy TRANS-MET Chodkiewicz & Lipiński Sp. j. o udzielenie 

pełnomocnictwa p. Sebastianowi Drozdowskiemu do reprezentowania Powiatu                       

w zakresie uzyskiwania uzgodnień, opinii i pozwoleń niezbędnych do złożenia wniosku 

o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej (ZRID) dla budowy 

zatok postojowych w pasie drogi powiatowej nr 2222W ul. Sosnkowskiego w Mińsku 

Mazowieckim. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie udzielił pełnomocnictwa. 

Dyrektor ZDP – Michał Serwinowski powiedział, że Przedsiębiorstwo Usług 

Technicznych INTERCOR działające na zlecenie GDDKiA zwróciło się o wydanie opinii 

na podstawie ustawy o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji               

w zakresie dróg publicznych dla dokumentacji  Projekt Podziału Kompetencji w ramach 

realizowanego zadania pn. „Projekt i budowa obwodnicy Kołbieli w ciągu drogi krajowej 

nr 50”. 

Zarząd Powiatu zaopiniował pozytywnie materiały. 
 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji – Wincenty Bartnicki poinformował, że ogłoszone 

zostało postępowanie przetargowe na wykonanie instalacji fotowoltaicznych                            

w jednostkach organizacyjnych. W postępowaniu przyjęta była stawka 23% VAT.                     

W jeden z oferentów zwrócił uwagę, że podatek VAT powinien być podzielony na 23% 

dot. części administracyjnych i gospodarczych, a 8% dot. części mieszkalnych. 

W związku z powyższym unieważniono postępowanie i wystąpiono do Ministerstwa 

Finansów o informację, jaka powinna być stawka VAT , ale do dnia dzisiejszego nie 

ma takiej informacji. Zaproponował, żeby ogłosić postępowania przetargowe na 2 

części i jedno przeprowadzić na szkoły, a drugie na domy pomocy społecznej 



pozostawić do otrzymania informacji. Powiedział, że można również ogłosić jedno 

postępowanie, ale z podziałem na dwa zadania. 

Starosta – Antoni Jan Tarczyński powiedział, że należy ogłosić postępowanie 

przetargowe z podziałem na dwa zadania.  

 Członek Zarządu – Leszek Celej zwrócił się z pytaniem, jaka jest procedura, do 

kogo należy zwrócić się o zgodę, jeśli chodzi o namalowanie muralu na budynku szkoły 

(internat ZSE). 

Starosta powiedział, że dyrektor szkoły ma ustanowiony trwały zarząd i do niego 

należy zwrócić się o zgodę. 

Ad. 17 

 Protokół posiedzenia w dniu 28 sierpnia 2023 r. został przyjęty. 

Ad. 18 

Zamknięcie posiedzenia.         

 

 

 
Starosta – Antoni Jan Tarczyński     
  
Członkowie Zarządu: Marek Jerzy Pachnik       
  
   Henryk Józef Księżopolski  
  

Leszek Celej     
    
  

 


